
   
 

 

 
 

 

 

 

 

  
 

 

 
 
 

 

 
 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

 

 

1. Γράφω ο για τον έναν και  για τους πολλούς. 
 

 τ__ν  αρχηγό     τ__ν  αρχηγών  

 τ__ν  δάσκαλο    τ__ν  δασκάλων  

 τ__ν  κήπο     τ__ν  κήπων  

 τ__ν  καθηγητή    τ__ν  καθηγητών 

 

2. Βάζω τον ή των ακολουθώντας όσα μου λέει ο σοφός βάτραχος. 
 

Χαιρετάω ____ κύριο Αστέριο.  

Ακούγονται τα γαβγίσματα _____ σκυλιών.     

Ακολουθώ _____ οδηγό.  

Φώναξα _____ ηλεκτρολόγο.  

Γνώρισα ______ βασιλιά ______ νάνων.  

Διάβασα _____ πόλεμο της Ωμεγαβήτας.   

ONOMA: ________________________ 
 

Βάζουμε τον με 

όμικρον όταν είναι 

ένας  

και των με ωμέγα 

όταν είναι  

πολλοί. 
 

Παράδειγμα: 

τον κήπο  

των κήπων 

Βάζουμε της με ήτα 

όταν είναι  

μία  

και τις με γιώτα  

όταν είναι  

πολλές. 
 

Παράδειγμα: 

της κόρης  

τις κόρες 

 
 



 

3. Γράφω η για τη μια και  για τις πολλές. 
 

 τ__ς  αυλής     τ__ς   αυλές  

 τ__ς  φωλιάς     τ__ς  φωλιές  

 τ__ς  βεράντας    τ__ς  βεράντες  

 τ__ς  δασκάλας    τ__ς  δασκάλες 

 

 

4. Βάζω της ή τις ακολουθώντας όσα μου λέει ο σοφός βάτραχος. 
 

 Τάισα ______ κότες ______ αυλής μας.  

 Έγραψα προσεκτικά ______οδηγίες.  

 Φόρεσα ______ παντόφλες ______ γιαγιάς.  

 Το μολύβι _____ κυρίας Ιωάννας.  

 Μάζεψα _____φωτοτυπίες.   

 Χαρίσαμε _____ ζωγραφιές μας στη μαμά. 

 

5. Βάζω τον ή των , της ή τις.  

Η αδερφή  ____ Τασίας  σκόρπισε  ____ μπίλιες . 

Μόλις είδα  ____  πατέρα   ____  κοριτσιών .       

Η μητέρα πότισε  ____  γλάστρες   ____  αυλής . 

Παρακολούθησα  ____  αγώνα   ____ αθλητών . 

Άκουσα  ____  φωνές   ____  θείας μου και βγήκα . 

Όλα τα παιδιά μαγεύτηκαν από  ____  κόσμο ____  παραμυθιών . 

 


